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Sørvad-Ørnhøj Skole og Børnehøj - høringssvar vedr. budget 2024-2027 
 
 
Fællesbestyrelsen for Sørvad-Ørnhøj Skole og Børnehøjen takker for mulighed for at give høringssvar til 
Budgettet 2024-2027. 
  
Fællesbestyrelen finder det positivt, at Børne- og Familieudvalget ønsker at bremse segregering fra almene 

område til det specialiserede område, men bemærker dog at det vil kræve både økonomisk og fagligt 

råderum. 

Et økonomisk og fagligt råderum vil give skolerne mulighed for at skabe de bedste rammer for at alle børn 

kan blive en del af fællesskabet. Særligt på de årgange, hvor der er store klasser med mange elever (26-28 

elever) vil det udgøre ens stor forskel, hvis der afsættes ekstra midler til co-teaching/to-voksen ordning. 

I dette skoleår har Sørvad-Ørnhøj skole prioriteret to-voksen ordning i de store klasser – særligt i 

indskolingen på begge matrikler samt mellemtrinnet på matriklen i Ørnhøj grundet mange to-sproget 

elever. Prioriteringen af to-voksen ordningerne for at bibeholde så mange elever som muligt i almen, er 

dog under pres, da vi har ulovlige lokaler i Sørvad, som vi indtil videre ikke har fået tilsagn om økonomisk 

hjælp. Vi har tidligere i år søgt Børne og familieudvalget om et økonomisk tilskud.  

Derfor håber vi meget på, at kunne bibeholde prioriteringen af to-lærer ordningerne, ved at få hjælp til 
fjernelse af ulovlige undervisnings lokaler. 
Fællesbestyrelsen for Sørvad-Ørnhøj Skole og Børnehøjen, håber at Børne- og Familieudvalget ud fra 
rettidig omhu, vil afsætte økonomiske midler til skolernes kælder.  
Det vil få store konsekvenser for skolens daglige drift og mulighed for at alle børn kan være en del af det 
almene fællesskab, hvis fjernelsen af ulovlige lokaler skal dækkes af den normale drift. 
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